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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 
 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 59 

от 12.06.2015 г. 
 

Днес, 12.06.2015 година от 15:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе извънредно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Нели 

Маринова, Радка Желева, Петър Иванов, Живка Великова, Тюркян Мехмед и 

Йорданка Количкова. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Стефка Жекова – секретар на общината, Павлина Друмева – Директор на Дирекция 

ОА, кметове на кметства и кметски наместничества от общината. 
 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Узунска, уважаема г-жо 

Донева, уважаеми специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на 

кметства и кметски наместници от общината, добър ден и добре дошли на 

днешното заседание на ОбС Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват всички общински съветници-11/ и ОбС може да взема законни 

решения. Откривам днешното 59 заседание на ОбС гр. Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 08/05.06.2015 г. съм 

свикала днешното заседание на Общински съвет Алфатар. Имате проекта на 

дневния ред и материалите за днешното заседание. 

Междувременно колеги, получихме в ОбС Алфатар докладна записка с вх. 

№120/11.06.2015 г. от г-жа Живка Великова – общински съветник относно 

„Предсрочно прекратяване правомощията на Председателя на Общински съвет гр. 

Алфатар – Златка Питакова. Избор на нов Председател на Общински съвет гр. 

Алфатар. 

На заседанието на ПК „Бюджет и финанси...” беше обсъдена докладната 

записка и становището на комисията, както и на останалите комисии е тази 

докладна записка да бъде включена в проекта на дневния ред за заседанието на 

ОбС на 12.06.2015г. Колеги, имате ли предложения коя точка по ред да влезе тази 

докладна? 

Радка Желева: Аз предлагам да влезе в проекта на дневния ред за 

заседанието на ОбС Алфатар, като т. 7. 

Живка Великова: Аз имам предложение да влезе в проекта на дневния ред за 

заседанието на ОбС Алфатар, като т. 1. 
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Златка Питакова: Колеги, предлагам да гласуваме предложенията по ред на 

постъпване. Първо е на г-жа Радка Желева: 

Който е съгласен докладна записка: „Предсрочно прекратяване правомощията 

на Председателя на Общински съвет гр. Алфатар – Златка Питакова. Избор на нов 

Председател на Общински съвет гр. Алфатар” да бъде включена в проекта на 

дневния ред за днешното заседание като т. 7, моля да гласува?  
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 7; „против” – 0; „въздържали се” – 4. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов въздържал се 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова въздържала се 
  

 

ПРИЕМА СЕ. 

 

Златка Питакова: Колеги, предлагам да гласуваме предложението и на г-жа 

Живка Великова: 

Който е съгласен докладната записка относно „Предсрочно прекратяване 

правомощията на Председателя на Общински съвет гр. Алфатар – Златка Питакова. 

Избор на нов Председател на Общински съвет гр. Алфатар” да бъде включена в 

проекта на дневния ред за днешното заседание като т. 1, моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 3; „против” – 7; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова против Нели Маринова против 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Радка Желева против 

Росица Иванова против Тюркян Мехмед против 

Йорданка Количкова въздържала се 
  

 

НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви проекта на дневен ред с 

направеното допълнение: 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
  

1. Докладна записка относно Върнато Решение № 491 от Протокол 

№58/20.05.2015 на ОбС Алфатар от Областния управител на област Силистра за 

ново преразглеждане. 

Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху имот 

публична общинска собственост за извършване на ученическо столово хранене, 

домашен социален патронаж и социална трапезария. 

                               Докладва: Председател ОбС. 

2. Докладна записка относно Приемане План за работа на Общински съвет-

Алфатар от 01.07.2015 г. до 30.09.2015 г. 

                               Докладва: Председател ОбС. 

3. Докладна записка относно Актуализация на поименния списък за 

капиталови разходи за 2015 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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4. Докладна записка относно Определяне на представител на община Алфатар 

за участие в общото събрание на Асоциацията по ВиК в област Силистра. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно Разпореждане с недвижим имот частна общинска 

собственост.  

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно Определяне на средищни училища за учебната 

2015/2016 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно Предсрочно прекратяване правомощията на 

Председателя на Общински съвет гр. Алфатар – Златка Питакова. Избор на нов 

Председател на Общински съвет гр. Алфатар. 

        Докладва: Живка Великова – общински съветник. 

8. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Който е съгласен с така предложения проект на дневен ред да стане дневен ред 

за днешното заседание, моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

На основание чл.21 , ал.1 и ал.2 от ЗМСМА,Общински съвет взе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 492 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно Върнато Решение № 491 от Протокол 

№58/20.05.2015 на ОбС Алфатар от Областния управител на област Силистра за 

ново преразглеждане. 

Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху имот 

публична общинска собственост за извършване на ученическо столово хранене, 

домашен социален патронаж и социална трапезария. 

                               Докладва: Председател ОбС. 

2. Докладна записка относно Приемане План за работа на Общински съвет-

Алфатар от 01.07.2015 г. до 30.09.2015 г. 

                               Докладва: Председател ОбС. 

3. Докладна записка относно Актуализация на поименния списък за 

капиталови разходи за 2015 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно Определяне на представител на община Алфатар 

за участие в общото събрание на Асоциацията по ВиК в област Силистра. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно Разпореждане с недвижим имот частна общинска 

собственост.  

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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6. Докладна записка относно Определяне на средищни училища за учебната 

2015/2016 година. 

                               Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно Предсрочно прекратяване правомощията на 

Председателя на Общински съвет гр. Алфатар – Златка Питакова. Избор на нов 

Председател на Общински съвет гр. Алфатар. 

        Докладва: Живка Великова – общински съветник. 

8. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно Върнато Решение № 491 от 

Протокол №58/20.05.2015 на ОбС Алфатар от Областния управител на област 

Силистра за ново преразглеждане. 

Относно: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху имот 

публична общинска собственост за извършване на ученическо столово хранене, 

домашен социален патронаж и социална трапезария. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря г-жо Питакова. В комисията „Бюджет и 

финанси….” беше обстойно разгледанo върнатото решение. Коментирано е. 

Абсолютно законосъобразно е върнато. Становището на комисията „Бюджет и 

финанси” е ОбС Алфатар да отмени свое решение №491 от Протокол 

№58/20.05.2015 на ОбС Алфатар. 

Златка Питакова: Други колеги за становища? 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е прие предложения проект за отмяна  на решение №491 да стане 

решение на днешното заседание. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е решение №491 от Протокол № 58/20.05.2015 на ОбС Алфатар да бъде 

отменено. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, т. 24, ал. 2 и чл. 45, ал. 9 от ЗМСМА и във 

връзка със Заповед № АК-02-7/01.06.2015г. на Областния управител на Област 

Силистра, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 493 
 

1. Общински съвет гр. Алфатар отменя свое Решение № 491 прието на редовно 

заседание на Общински съвет на 20.05.2015г. по Протокол № 58 от същата дата, 

относно Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху имот публична 

общинска собственост за извършване на ученическо столово хранене, домашен 

социален патронаж и социална трапезария. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 
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Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно Приемане План за работа на 

Общински съвет-Алфатар от 01.07.2015 г. до 30.09.2015 г. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря г-жо председател. В комисията „Бюджет и 

финанси….” беше коментиран плана за работа на Общински съвет Алфатар за 

месеците юли, август и септември 2015г. Съгласни сме с направените 

предложения. Коментирахме, че този план е отворен и винаги може да бъде 

допълнен. Становището на комисията „Бюджет и финанси” е да бъде приет плана 

за работа на Общински съвет Алфатар от 01.07.2015 г. до 30.09.2015 г. 

Златка Питакова: Други колеги за становища? 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е да бъде приет плана за работа на Общински съвет Алфатар от 

01.07.2015 г. до 30.09.2015 г. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Комисията по „Образование и култура” се 

присъединява към становищата на комисия „Бюджет и финанси” и комисия 

„Общинска собственост...” за приемане на плана за работа на Общински съвет 

Алфатар. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл. 64, ал. 2 от Правилника за организацията и 

дейността на ОбС, предлагам Общински Алфатар съвет да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 494 
 

1. Приема План за работа на Общински съвет-Алфатар от 01.07.2015 г. до 

30.09.2015 г. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към трета точка от дневния ред. 
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ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно Актуализация на поименния 

списък за капиталови разходи за 2015 година. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря г-жо председател. В комисията „Бюджет и 

финанси….” беше разгледана докладната записка относно Актуализация на 

поименния списък за капиталови разходи за 2015 година. На поставените въпроси 

г-жа Узунска отговори. Становището на комисията „Бюджет и финанси” е дава 

съгласие да бъде извършена компенсираща промяна в капиталовите разходи, 

финансирани със средства от целевата субсидия за 2015 г. и собствени приходи. 

Златка Питакова: Други колеги за становища? 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е така предложеното решение да стане решение на днешното 

заседание. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Комисията по „Образование и култура” също взе 

решение да приеме предложените решения. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение. 
 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.124, ал.3 от Закона за публичните 

финанси и чл.53 от Наредбата условията и реда за съставяне на тригодишната 

бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, 

изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община Алфатар, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 495 
 

1. Дава съгласие да бъде извършена компенсираща промяна в капиталовите 

разходи, финансирани със средства от целевата субсидия за 2015 г. и собствени 

приходи, съгласно Приложение №1. 

2. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата актуализация 

по бюджета на общината свързана с изпълнение на т.1 от решението. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно Определяне на представител 

на община Алфатар за участие в общото събрание на Асоциацията по ВиК в област 

Силистра. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 
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Нели Маринова: Благодаря. В комисия „Бюджет и финанси….” беше 

коментирана и тази докладната записка. Становището на комисията „Бюджет и 

финанси” е да бъде приета докладната записка във вида предложен от вносителя. 

Златка Питакова: Други колеги за становища? 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: На заседание на ПК „Общинска 

собственост...” беше разгледана тази докладна записка и становището на комисията 

„Общинска собственост...” е така предложените решения да станат решения на 

днешното заседание. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Комисията по „Образование и култура” се 

присъединява към становищата на комисия „Бюджет и финанси” и комисия 

„Общинска собственост...”. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.15 и ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 198е, ал.3 и 

ал.5 от Закона за водите, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 496 
 

1. Определя Йорданка Радева Узунска - Кмет на Община Алфатар да 

представлява Община Алфатар в общото събрание на Асоциацията по В и К в 

област Силистра. 

2. При невъзможност на определения представител да присъства на общото 

събрание на Асоциацията по В и К се замества от Златка Тончева Питакова – 

председател на Общински съвет Алфатар. 

3. Дава мандат на представителя на Община Алфатар в общото събрание на 

Асоциацията по В и К на област Силистра да изрази позицията на Община 

Алфатар, като гласува ,,ЗА” приемане на отчета по т.1 от дневния ред на 

заседанието, насрочено за 01.07.2015 г.; 

4. Дава мандат на представителя на Община Алфатар в общото събрание на 

Асоциацията по В и К на област Силистра да изрази позицията на Община 

Алфатар, като гласува ,,ЗА” приемане на отчета по т.2 от дневния ред на 

заседанието. 

5. Дава мандат на представителя на Община Алфатар в общото събрание на 

Асоциацията по В и К на област Силистра да изрази позицията на Община 

Алфатар, като гласува ,,ЗА” приемане на бюджета по т.3 от дневния ред на 

заседанието. 

6. Дава мандат на представителя на Община Алфатар в общото събрание на 

Асоциацията по В и К на област Силистра да изрази позицията на Община 

Алфатар, като гласува ,,ЗА” вземане на решението по т.4 от дневния ред на 

заседанието. 

7. Дава мандат на представителя на Община Алфатар в общото събрание на 

Асоциацията по В и К на област Силистра да приема предложенията към т.5 

,,Други” от предварителния дневен ред за информация, като при необходимост да 

гласува по негова преценка, с оглед запазване интересите на Община Алфатар.  
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 
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Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно Разпореждане с недвижим имот 

частна общинска собственост. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. На заседание на ПК 

„Общинска собственост...” беше разгледана и тази докладна записка относно 

Разпореждане с недвижим имот частна общинска собственост. Имаше коментари 

относно търга: да бъде с тайно или явно наддаване и всички членове се обединихме 

около това да бъде търг с тайно наддаване. Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е така предложеното решение да стане решение на днешното 

заседание с направената корекция в т.2 :търг с тайно наддаване. 

Златка Питакова: Други колеги за становища? 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Комисията по „Образование и култура” разгледа 

докладната записка и становището е да бъде приета докладната с направеното 

допълнение в т.2 от решението (търг с тайно наддаване). 

Нели Маринова: В комисия „Бюджет и финанси….” беше много обстойно 

разгледана докладната. Становището на комисия „Бюджет и финанси” е да бъде 

приета докладната записка във вида предложен от вносителя, с направеното 

допълнение в т.2 от решението (с тайно наддаване). Искаме да добавим едно 

послание ,без да го обвързваме с решение,  от всички членове на комисията, че при 

евентуална продажба на този имот, с част от средствата да се направи детска 

площадка в с. Чуковец. 

Живка Великова: Аз като общински съветник ще гласувам „За”. Подкрепям 

предложението на комисия „Бюджет и финанси”: с част от средствата от 

продажбата на имота да се направи площадка за децата в с. Чуковец. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.35, ал.1 от Закона за общинската собственост и чл.43 от 

Наредбата за реда придобиване управление и разпореждане с имоти и вещи 

общинска собственост и проявен интерес за закупуване на имота, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 497 
 

1. Включва в годишната „Програмата за управление и разпореждане с имоти – 

общинската собственост в Община Алфатар през 2015 год. ”, в раздел ІІ, „Б” 

„ИМОТИ, КОИТО ОБЩИНА АЛФАТАР ИМА НАМЕРЕНИЕ ДА ПРОДАДЕ”, 
недвижим имот частна общинска собственост:  Урегулиран поземлен имот за 
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училище с площ от 4443 м
2
 (четири  хиляди четиристотин четиридесет и три)  и 

Училище масивна едноетажна сграда със застроена площ от 208 м
2
(двеста и осем), 

намиращи се в УПИ II142, кв.6, по регулационния план на с.Чуковец, общ.Алфатар, 

ул.”Трета”, АОС (ч) №40 от 04.05.2015г. вписан в Службата по Вписванията на 

04.05.2015г. с вх. рег.№3144, том VIІ, Акт 150, ИП 65336. 

2. Дава съгласие за продажба на недвижим имот частна общинска собственост: 

Урегулиран поземлен имот за училище с площ от 4443 м
2
 (четири  хиляди 

четиристотин четиридесет и три)  и Училище масивна едноетажна сграда със 

застроена площ от 208 м
2
(двеста и осем), намиращи се в УПИ II142, кв.6, по 

регулационния план на с.Чуковец, общ.Алфатар, ул.”Трета”, АОС (ч) №40 от 

04.05.2015г., вписан в Службата по Вписванията на 04.05.2015г. с вх. рег.№3144, 

том VIІ, Акт 150, ИП 65336, чрез публичен търг с тайно наддаване, по 

първоначална тръжна цена 55 800,00 ( петдесет и пет хиляди и осемстотин) лева 

без включен ДДС, и ДДС в размер на 11,160 ( единадесет хиляди сто и шестдесет) 

лева. 

3. Възлага на кмета на Община Алфатар да извърши по следващите процедури 

по продажбата по предвидения за това начин в Закона за общинската собственост и 

Наредбата за реда придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи 

общинска собственост в община Алфатар, и да сключи Договор. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно Определяне на средищни 

училища за учебната 2015/2016 година. 

Давам думата на Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, 

спорт, туризъм, вероизповедание за становище на комисията. 

Росица Иванова: Комисията по „Образование и култура” разгледа обстойно 

докладната записка. Във хода на работа възникна въпроса: какъв е статута на 

училището в с.Алеково, че не е включено в тази докладна записка? Знаете, че на 

предното заседание взехме решение да бъде предложено за защитено училище. 

Процедурата още не е приключила и затова приемаме само ОУ „Христо Ботев” 

гр.Алфатар за средищно училище. Присъединяваме се към вносителя на 

докладната записка и становището на комисията по „Образование и култура” е да 

се приеме докладната записка в този вид. 

Златка Питакова: Други колеги за становища? Няма. Зачитам предложението 

за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.7, ал.1 и 2 от Постановление №84 на МС от 

06.04.2009 г. за приемане на Списък на средищните училища в Република 
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България, определяне на критерии за включване в Списъка на средищните 

училища и приемане на финансови правила за разходване на средствата за 

допълнително финансиране за осигуряване обучението на пътуващите ученици от 

средищните училища (обн.ДВ бр.29/17.04.2009 г ), предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 498 
 

1. Определя ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар за средищно училище, в което се 

обучават ученици от І до VІІІ клас от следните населени места: гр. Алфатар, 

с.Алеково, с. Бистра, с. Васил Левски, с. Цар Асен и с. Чуковец; 

2. Възлага на кмета на общината в срок до 15 август да внесе в МОН 

мотивирано предложение за включване на ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар в 

Списъка на средищни училища в Република България. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка седма от 

дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно Предсрочно прекратяване 

правомощията на Председателя на Общински съвет гр. Алфатар – Златка Питакова. 

Избор на нов Председател на Общински съвет гр. Алфатар. 

Росица Иванова: Аз имам едно процедурно предложение: редно е да изберем 

временно водещ заседанието на ОбС Алфатар и предлагам това да е председателя 

на комисията „Конфликт на интереси” – г-жа Радка Желева. 

Радка Желева: Правя си отвод и предлагам да води заседанието г-н Марин 

Пейчинов. 

Марин Пейчинов: Аз също си давам отвод и не искам да водя това заседание. 

Живка Великова: Аз предлагам за временно водещ заседанието да бъде г-жа 

Нели Маринова. 

Нели Маринова: Правя си отвод и предлагам да води заседанието г-жа 

Йорданка Количкова. 

Йорданка Количкова: И аз си правя отвод и предлагам г-жа Росица Иванова. 

Росица Иванова: Благодаря, но не желая да водя заседанието, но ще участвам 

в дебата. Предлагам останалите членове да се разберат кой ще води заседанието. 

Селятин Исмаилов: Аз се отказвам. 

Ивелина Миткова: Аз също. 

Тюркян Мехмед: И аз се отказвам. 

Петър Иванов: Аз се отказвам и предлагам г-жа Радка Желева да води 

заседанието, тъй като е с най-голям опит и стаж в ОбС  
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Радка Желева: Аз имам отвод, но за да може да продължи заседанието, 

приемам да водя т.7 от дневния ред. Моля всички колеги да изкажат становища по 

внесената докладна. Давам думата и на вносителя на докладната за разяснение. 

Живка Великова: Аз съм си изложила мотивите: подтикната съм от това, че 

имаме много върнати решения, своеволия при изразходването на средствата на 

ОбС Алфатар, без да бъдат уведомени всички общински съветници и др. Това е 

системно. 

Защо не ни уведомявате, когато има покани към общинските съветници за 

мероприятия? Всички поздравителни адреси, букети и др. са от председателя на 

ОбС Алфатар! А общинските съветници къде сме? 

Златка Питакова: Всяка покана, която е пристигнала в ОбС Алфатар, Ви е 

изпратена. Но това, че нямате желание да посещавате мероприятията е Ваша 

работа.За празника на ДСХ всички бяхте уведомени , но освен г-жа Желева нямаше 

други. Така е с всички други покани и мероприятия. На всички поздравителни 

адреси се обръщам от името на Общински съвет Алфатар, но логично е най-отдолу 

да е името на Председателя на ОбС Алфатар. В крайна сметка аз представлявам 

ОбС Алфатар, няма как да изредя всички общински съветници. Никога не съм си 

позволявала да кажа, че е само от името на Златка Питакова , винаги съм се 

обръщала от името на Общински съвет Алфатар , така правят всички председатили 

във всички общински съвети. 

За върнатите решения, вината е на всички. Както председателя на ОбС, така и 

всички останали общински съветници гласуваме тези решения. Много пъти съм 

казвала председателите на комисиите да изразят целесъобразност и 

законосъобразност на решенията, но това не става. Всички имате материалите и 

всеки може да си погледне основанията.Смятам, че всички се готвите за заседания. 

Аз не съм юрист и  ОбС няма юрист. Не можем да ползваме юриста на общината. 

Ако имам допуснати грешки са станали неволно. Който не работи той не греши. 

Селятин Исмаилов: Аз искам да кажа нещо във връзка с т.9 от докладната 

записка г-жо Желева:  

т.9. Еднолично вземане на решения, особено когато става въпрос за 

разходване на публични средства без знанието на останалите общински съветници 

и обществеността.Тук става въпрос за дарения. Аз имам едно предложение към 

общинските съветници: от сега нататък, ако някой иска да прави дарение, 

възнагражденията на съветниците са достатъчно високи и да ги прави от 

собствения си джоб! Това е моят апел! 

Росица Иванова: Аз бях много изненадана от тази докладна записка. Аз 

искам да си зададем въпроса: редно ли е три месеца преди края на мандата на този 

общински съвет смяна на председателя? Защо не го направихме по-рано? Ако 

вземем днес положително решение, ще олекнем като колективен орган на 

управление. Нека се замислим! На кого правим услуга в момента? Мен ме е срам в 

момента, от пет мандата съм в Общински съвет, в един от който съм била 

председател на ОбС Алфатар и нямах нито едно върнато решение. 

Нели Маринова: Ако има някой да е най-много „за” по всички тия точки, 

това съм аз. Единствено срещу мен г-жа Питакова беше оформила жалба за моето 

поведение като общински съветник. 
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По отношение на средствата, които се изразходват (без значение за каква сума 

става въпрос) трябва да знаят всички общински съветници. Все пак това е 

колективен орган. 

По правилник е законосъобразно, че всички ние сме еднакво отговорни и 

председателя на ОбС е до толкова, колкото да организира дейността на този 

общински съвет. Но всичко това е трябвало във времето назад, председателя на 

ОбС при своя гаф да получи своето предупреждение от страна на общинските 

съветници и предложение за наказание и да се случат много по-рано нещата. 

Аз не знам кое точно е накарало г-жа Живка Великова точно в този момент да 

внесе докладната записка, но мисля, че в този период нито е наказателен вота, нито 

е градивен, нито е конструктивен. Ако този наказателен вот е морален или предвид 

предстоящите събития не мисля, че е удачно. 

Има допуснати грешки от г-жа Питакова, грешките и не са една или две. Не 

мисля, че персонална е отговорността за всички върнати решения, но споделената 

отговорност не е отговорност и действително всички ние трябва да си гледаме 

материалите и трябва да си правим консулт . 

Аз не смятам, че сега е времето и момента, в който ние да правим такива 

персонални промени, с които не виждам какво ще постигнем. Какво ще постигнем 

е моят въпрос? 

Аз не съм решила как ще гласувам. Но казвам какво е моето становище по 

предложената докладна записка. 

Радка Желева: За да бъдат написани тези неща в докладната, вината е 

комплексна. За да има по малко върнати решения, трябва юридически самите 

предложения да бъдат издържани. А основна част от предложенията за решения се 

внасят от общината. И ние като общински съветници като сме си прибрали 

наредбите и вече рядко ги поглеждаме, за да видим дали основанията отговарят 

точно на съответния нормативен документ. 

Задавам си въпроса: дали е целесъобразно точно в този момент да правим тези 

промени? Какво ще се постигне с това? Дали ще се подобри работата на Общински 

съвет, дали ще има време новоизбрания председател да отговори на изискванията 

на всички? Всички неща сме ги коментирали, но не сме ги написали и внасяли в 

ОбС Алфатар. 

Колеги, първо трябва да гласуваме за предсрочно прекратяване правомощията 

на Председателя на Общински съвет гр. Алфатар – Златка Питакова и ако то стане 

реално, тогава ще се гласува т.2 – открива процедура за избор на нов Председател 

на ОбС Алфатар. 

Колеги, предлагам да гласуваме за предсрочно прекратяване правомощията на 

Председателя на Общински съвет гр. Алфатар – Златка Питакова. Гласуването ще 

бъде явно и ще се приеме с шест гласа „за”. Гласуваме първа точка от решението: 

Предсрочно прекратяване правомощията на Председателя на Общински съвет гр. 

Алфатар – Златка Питакова. 

Златка Питакова: Г-жо Желева, аз имам ли право да гласувам? 

Радка Желева: Да, имаш право. Преминаваме към процедура на гласуване: 
 

Предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 499 
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1. На основание чл.24, ал.3, т.2, предложение второ от ЗМСМА, във връзка с 

чл. 14, ал. 1, т. 2, също  предложение второ от  ПОДОС прекратява предсрочно 

правомощията на Председателя на ОбС – Алфатар, г-жа Златка Питакова. 
 

Радка Желева: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 2; „против” – 2; „въздържали се” – 7. 
 

Златка Питакова против Нели Маринова въздържала се 

Живка Великова за Петър Иванов въздържал се 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов въздържал се 

Марин Пейчинов против Радка Желева въздържала се 

Росица Иванова въздържала се Тюркян Мехмед въздържала се 

Йорданка Количкова въздържала се 
  

 

 

РЕШЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Радка Желева: Благодаря Ви. Колеги, т.2 от предложението за решение не е 

предмет на обсъждане, тъй като г-жа Питакова остава председател на ОбС 

Алфатар. Надяваме се, че за останалите три месеца тя ще се съобрази с 

направените констатации. 

Също така общината, ако иска да завърши мандата си без върнати решения, 

ако искате да се случат нещата, нека юриста предварително добре да оглежда 

всички предложения за решения. 

Нека да завършим достойно мандата! 

Златка Питакова: Искам да помоля г-жа Йорданка Узунска да разреши при 

необходимост да се консултирам с юриста на общината, защото ОбС Алфатар няма 

юрист. И второ: да благодаря на всички общински съветници. 

Нели Маринова: Аз искам да се обърна към г-жа Питакова: искрено се 

надявам, че Вие ще подходите много интелигентно към днешния стрес тест. Аз се 

надявам, че Вие много разумно ще анализирате всичко това, което чухте днес. И се 

надявам това в никакъв случай да не промени Вашето отношение към едни и други. 

И искрено се надявам всичко това да е във Ваш плюс към управлението на ОбС 

Алфатар от тук нататък, независимо, че малко време Ви остава. Пожелавам Ви нов 

старт. 

Радка Желева: Благодаря на колегите за предоставената възможност да 

ръководя заседанието на ОбС Алфатар. Г-жо Питакова, връщам Ви ръководството. 

Златка Питакова: Благодаря Ви г-жо Желева. 

Колеги, преминаваме към точка осма от дневния ред - Въпроси. Заявления. 

Изказвания и др. Имаме писмо - покана относно гостуване в Олшанка, във връзка с 

откриването на Паметния знак на първите български преселници на олшанските 

земи. Някой от Вас желае ли да представи ОбС Алфатар. Аз предлагам г-жа 

Желева, защото няма да мога да присъствам. 

Радка Желева: Ще се открива паметник на първите заселили се алфатарци. 

Редно е общината и Общински съвет да имат представител. Аз така ли иначе 

трябва да отида, но предлагам да дойде и г-жа Нели Маринова, като председател на 

комисия „Бюджет и финанси….”. 

Нели Маринова: Има ли направена организация за пътуване? 

Йорданка Узунска: Най-късно в понеделник ще имам отговор. 

Златка Питакова: Получихме писмо - сигнал от инж. Косю Косев относно 

забрана на държавните институции да пазаруват от неговия фирмен 
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магазин.Поканен е г-н Косев, но няма възможност да присъства, поради 

командировка. Колеги имате думата. 

Нели Маринова: Аз като директор на Дом за стари хора не съм забранявала 

да се пазарува от този магазин, но в него няма достатъчен асортимент от материали 

и бройки. Затова се налага да се пазарува и от други магазини. 

Йорданка Узунска: И от моя страна забрана няма. Ние пазаруваме от всички 

магазини. 

Златка Питакова: Колеги, работната среща, която решихме да проведем 

съвместно с община Кайнарджа и община Дулово ще бъде в хотел „Камчия”, 

с.Шкорпиловци на 03 и 04 юли 2015 г. Моля, който желае да присъства да се обади 

за потвърждение. Ще дебатираме на тема „Приемственост между старите и новите 

Общински съвети” и др. 

 

Благодаря Ви колеги! 
 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 16.30 часа. 
 

 
 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 
 

 

 

Временно председателстващ заседанието на ОбС: …. 

         /РАДКА ЖЕЛЕВА/ 
 

 

 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


